
   

    Protokół nr2/2017/2018 

Z zebrania Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr. 10 im. B. Krzywoustego we Wrocławiu 
z dnia 19października 2017 roku. 

W zebraniu uczestniczyło 29 przedstawicieli rodziców oraz p. Mariusz Rusinek, Dyrektor szkoły. Lista 
uczestników stanowi załącznik do protokołu.  

Porządek zebrania: 

1. Omówienie spraw dotyczących ubezpieczenia dzieci oraz Wrocławskiego Budżetu 
Obywatelskiego 

2. Dziennik elektroniczny 
3. Sprawy różne 
4. Termin następnego zebrania                                                                                                    

Ad.1 

W kwestii ubezpieczenia grupowego dla Dzieci SP10 – wszystkie składki zostały zebrane. Podania, 
które wpłynęły do Rady Rodziców o zwolnienie z opłaty za ubezpieczenie, zostały pozytywnie 
rozpatrzone przez Radę – jeśli jeszcze ktoś potrzebuje pomocy, to prosimy o kierowanie podań do 
Rady Rodziców.   

Wszystkie działania ustalone na wcześniejszym zebraniu Rady Rodziców zostały wykonane. Jednakże z 
rekomendowanych przez Radę Rodziców projektów WBO nie udało się żadnego przegłosować (zdobyć 
wystarczającej ilości głosów), ale pozytywnym aspektem jest to, że w tym roku w głosowaniu wzięła 
udział większa liczba osób niż w ubiegłym roku  - jest to dobry prognostyk na kolejne lata. Kierujemy 
apel do Rodziców o większe wsparcie w tym temacie. 

Ad.2 

Nauczyciele testują dziennik elektroniczny, uzupełniają dane, aby wspomóc komunikację. Rodzice są 
proszeni o zapoznanie się z instrukcją na szkolnej stronie. Dziennik ma wspomóc komunikację również 
między nauczycielami, aby było dokładnie widać, jakie jest obciążenie w poszczególnych klasach. W 
tym roku szkolnym funkcjonują dwa dzienniki: papierowy i elektroniczny, ale to papierowy jest 
podstawą dokumentacji. 

Ad.3 

Uchwała nr 8/2017/2018 w sprawie częściowego finansowania Balu Wszystkich 
Świętych, Mikołajek, Halloween - Rada Rodziców przeznaczy na Bal Wszystkich Świętych – 300 
zł., Mikołajki – 400 zł., Halloween – 300 zł. Uchwała została podjęta większością głosów przy jednym 
głosie wstrzymującym się.  

Na poprzednim zebraniu ustalono, ze Rada Rodziców dofinansuje zakup dwóch tablic interaktywnych z 
rzutnikami, po negocjacjach udało się zakupić 3 zestawy i otrzymano dodatkowo laptop poleasingowy.  

Uchwała 9/2017/2018 w sprawie dofinansowania zakupu biletów MPK dla potrzebującego ucznia.  

Rada Rodziców jednogłośnie przegłosowała dofinansowanie w wysokości dwumiesięcznego kosztu 
biletu MPK dla ucznia – rodzic będzie proszony o przedstawienie dowodów zakupu biletów. 



Sprawy różne: 

1) Poruszono temat „Strefy Relaksu dla Dzieci” – z racji nieznajomości na chwilę obecną kosztów 
wykonania takiego projektu ustalono, że poprosimy o wycenę projektu i dalsze rozmowy 
zostaną podjęte na kolejnym zebraniu po otrzymaniu wyceny. 

2) Pojawił się wniosek o  współfinansowanie pierwszego wydania gazetki szkolnej – po debacie 
ustalono, że najpierw potrzebna jest informacja co to jest, dla kogo, jakie koszty – wrócimy do 
tematu na kolejnym zebraniu po otrzymaniu potrzebnych informacji . 

3) Ustalono, że odpisów obiadów można dokonać do godz. 09:00 danego dnia. 
4) Część rodziców zgłasza, że dzieci są przeciążone zadaniami domowymi – został powołany 

zespół  do zbadania tego przeciążenia. 
5) Prosimy o zgłaszanie, czy coś na szkolnej stronie w  zakładce Rada Rodziców jest do zmiany – 

prosimy o zgłaszanie Państwa propozycji. 

 

Ad.4. 

Termin następnego zebrania :   27.11.2017 godz. 18:30 

 

Protokół sporządziła : Ewa Kasperkowiak  

 

 

 

 

 

 

 

     


